
       Mødelokalet i administrations bygning 

Frydenlunds Alle 8 

Afdeling 14 Frydenlund 
8210 Århus V 

 

Tirsdag den 3.oktober 2023 

 

 

  Tilstede       Afbud     

Benny Geer       Josefine F. Olesen              

Karin Hansen    

Hanne Rasmussen  

Jan Pagh 

Peter Mathiesen 

Derya Cemile Yigit 

 

1.Godkendelse af referat fra september. 

Referat godkendt 

 

 

2.Godkendelse af afdelingsmødet/beboermødet den 12.september 23 

Referat godkendt 

 

 

3.Konstituering 

Formand: BG vil indtil videre gerne fortsætte 

Repræsentantskab: BG, JFO og HR 

Kontakt til AAB: KH 

Legepladsudvalg: DCY  og JFO 

Fælleshuset : BG tager til første møde sammen med DCY . BG trækker sig efterfølgende. Derya 

overtager, med BG som back upper. 

Gæsterum: HR 

 

 

4.Administrationssager. 

Brev/mail udsendt, varsel om huslejestigning pr. 1/1 2024. 

Spørgeskemaundersøgelsen efter beboermødet den 12. september, endnu ikke færdig gjort. Tages op 

til november mødet 

 

 

 

5.Afdelingssager 

Udskiftning af altanpartier bliver alt for bekosteligt. Alternativt bliver udskiftning af altandøre. 

Prøve lejlighed bliver hos BG, som vi efterfølgende ser på, inden videre igangsættelse. Sagen pågår 

KH haft møde med Inger Ronell AAB, angående fælles Tysklandstur lørdag den 25. november. 

Egen betalig på 100 kr. Afdelingens andel  bliver 400 kr. pr. deltager. Tages op på næste møde, når 

der ligger en konkret tur plan. 

 

Gennemgang af forslagene fra Beboermøde. 

Elefant dræn på Musvågevej er sat i gang. 

Forsættelse af uddeling af affaldsposer. Afklares efter det er taget op med afdeling 15, pga. 

nuværende fælles ejendomsfunktionær kontor. Sagen pågår 



Vindues puds. Sagen pågår 

Container til madaffald.:Fuglebakkevej uge 38, Spættevej uge 41, og Musvågevej uge 43. De 

nedgravede container kommer sandsynligvis først til næste år. 

 

 

 

 

 

6. Legepladsudvalg 

Byggetilladelsen giver til opsætning af Skib, som kommer mandag den 23. oktober. BG har ikke 

fået fat i Sanne endnu, i forhold til kontakt med teknisk skole om køb af legehus og sandkasse. 

Sagen pågår 

 

    

7.Beboersager 

Beboer på 7 sal, Musvågevej sendt brev angående kuldeindfald. Sagen undersøgt. Differentieret  

betaling på varme, afhængig af boligens placering. Inspektøren skriver til beboeren. 

 

Beboer Spættevej rettet henvendelse angående manglende el ladestander i afdelingen. BG drøftet 

dette med administrationen. Der arbejdes videre med, at et firma opstiller stander tilgengæld for, at  

fortjenesten er deres. Forslag om opstilling af el ladestander ved blok 24 parkeringsplads ud mod 

Frydenlunds Alle. Sagen pågår 

 

 

8. Musvågevej 2A 

Planer om byggeri af 39 lejligheder på det nuværende område hvor genbrugen ligger. Bygherre 

Henning Poulsen ønsker at få et et lille ekstra areal, til et grønt friområde/lommepark. Pladen bag 

nuværende bygning, er tinglyst til aflæsning af vare. Ny tinglysning kan komme i spil. De 35 af 

boligerne er på 40 kvadratmeter, derfor kalkuleret med få parkeringsplader men over 100 pladser til 

cykler. Bekymring om at det vil gå ud over nuværende parkeringspladser på Musvågevej.  Sagen 

pågår i fællesadministrationen. 

 

 

9.Eventuelt. 

JP skulle spørge fra en af ejendoms funktionærerne om de gamle galger til fastelavnstønderne må 

fjerne. Ja, vi får nok aldrig brug for den igen. 

Rene vil gerne leje pigesyning i ca. et halv år, til opmagasinering af møbler. Enighed om et ja til 

dette. Leje ??? kroner. 

BG overdraget udlejning af kælderrum til administrationen. 

Ønske om skrivelse til alle beboer i forhold til, at de lejede kælderrum ikke må benyttet til andet 

end depotrum uden varmekilde m.m. 

 

 

 

Næste møde tirsdag den 7. november 2023 

 

 

 
 

Referat Hanne 


